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Hrastov veščec (Marumba quercus). 
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Predavanje o pomenu gliv v Dinaridih

Člani	 društva	 Dinaricum	 smo	 30.	 oktobra	 2019	 poslušali	 predavanje	 Glive v dinarskih 
gozdovih – kakšen je njihov pomen?	 Predavatelj	 Luka	 Šparl	 je	 predstavil	 pester	 preplet	
življenjskih	oblik	dinarskega	gozda,	za	vitalnost	katerega	imajo	ključno	vlogo	tudi	glive.	
Skozi	čudovite	slike	in	anekdot	polno	predstavitev	z	zanimivimi	in	aktualnimi	podatki	smo	
si	navzoči	odgovorili	na	vprašanje,	kakšen	 je	v	resnici	pomen	gliv.	Če	tudi	vas	zanimajo	
odgovori	na	podobna	vprašanja,	vezana	na	Dinaride,	vabljeni	na	prihajajoča	predavanja	
in	dogodke.

Zapisal: Nik Šabeder

Potopisno predavanje – Tajska skozi oči biologa, entomologa

Z	 zaključkom	 terenske	 sezone	 so	 se	 zopet	 pričela	 redna	 zimska	 srečanja	 Slovenskega	
	entomološkega	društva	Štefana	Michielija.	20.	novembra	2019	nas	je	mag.	Slavko	Polak	s	
predavanjem	Utrinki s potovanja biologa po Tajskem	popeljal	v	eksotično	naravo	te	azijske	
dežele.	Ob	zgovornih	 fotografijah	smo	spoznali	pestrost	žuželk,	ptic	 in	drugih	živali	 (pa	
tudi	rastlin),	ki	 jih	 je	opazil	na	potovanju	od	gora	na	severu	pa	vse	do	koralnega	morja	
na	jugu.	Po	predavanju	se	je	razvila	živahna	debata	z	mnogimi	vprašanji,	ki	so	se	dotikala	
predvsem	ohranjenosti	oz.	opustošenja	ter	načinov	varstva	njihove	narave.	Kot	običajno	
je	sledil	manj	formalen	del	srečanja,	ki	je	bil	namenjen	medsebojni	pomoči	pri	določanju	
materiala,	izmenjavi	najnovejših	informacij	ter	prijetnemu	klepetu.

Zapisala: Urška Ratajc

Tristo kosmatih

TrainStation	SubArt	je	center	urbane,	alternativne	ter	mladinske	kulture	v	Kranju,	z	dru-
štvom	Dinaricum	pa	smo	v	prostor	vnesli	tudi	delček	znanosti.	26.	novembra	2019	smo	
tam	organizirali	delavnico	in	predavanje	na	temo	velikih	zveri	v	Sloveniji.	Dogodka	se	je	
udeležilo	precej	ljudi	–	vse	od	otrok	in	dijakov	pa	do	tistih	malo	starejših.	Udeleženci	so	na	
delavnici	od	blizu	spoznali	lobanje,	kožuhe	ter	pripomočke	za	spremljanje	populacij	veli-
kih	zveri.	Odlitke	sledi,	ki	so	jih	na	delavnici	iz	mavca	lahko	izdelali	sami,	pa	so	z	veseljem	
domov	odnesli	tako	mladi	kot	stari.	Delavnico	smo	nadgradili	še	s	poučnim	predavanjem	o	
širšem	pogledu	na	velike	zveri	in	sobivanje	z	njimi,	ki	je	na	koncu	vodilo	k	zanimivi,	skoraj	
enourni	razpravi.	

Zapisala: Vita Polajnar

Decembrsko druženje DPOMS ob ogledu 
in določanju fotografij metuljev

V	letu	2019	nas	je	vreme	v	oktobru	res	lepo	razvajalo,	tako	da	smo	metulje	lahko	opazovali	
še	pozno	v	jesen.	Po	mesecu	novembrskega	deževja	in	megle	pa	smo	člani	Društva	za	pro-
učevanje	in	ohranjanje	metuljev	Slovenije	že	komaj	čakali	vsakoletni	Foto	večer,	kjer	smo	
si	ogledali	zanimive	metulje,	ki	smo	jih	fotografirali	čez	celo	leto,	in	tudi	določili	kakšnega	
neznanca,	ki	ga	med	zavzetim	fotografiranjem	nismo	prepoznali.	10.	decembra	2019	se	
nas	 je	na	Foto	večeru	zbralo	14	in	ogledali	smo	si	 lahko	fotografije	metuljev	in	njihovih	
habitatov	 iz	Makedonije,	 italijanskih	Alp,	 Tirolske,	 Sardinije,	 daljnega	Omana	 in	 seveda	
tudi	iz	Slovenije.	Med	ogledom	fotografij	smo	se	pogovorili	o	terenskih	prigodah	in	ostalih	
zanimivih	opažanjih.	Marsikdo	je	na	podlagi	fotografij	že	začel	razmišljati,	kje	bo	v	priho-
dnji	sezoni	oprezal	za	metulji,	zato	ne	dvomim,	da	se	bomo	konec	leta	2020	zbrali	v	prav	
tako	velikem	številu	in	s	še	več	zanimivimi	fotografijami	metuljev.	
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